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SAKSPAPIR

Saksnr Utval Type Dato
52/2022 Formannskap/plan- og økonomiutvalet PS 31.05.2022
55/2022 Kommunestyret PS 14.06.2022

Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Kenneth Stokke FE-151 21/1011

TERTIAL 1 - 2022 Vaksdal kommune 

Vedlegg:
Tertialrapport 1 - 2022
Vaksdal kommune tertialrapport 30.04.2022
Vaksdal - gjeldsrapport pr. 30.04.22

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak:

Tertialrapport 1 vert godkjent slik den ligg føre. 

Formannskap/plan- og økonomiutvalet - Sak 52/2022

FPØ - Behandling:
Økonomisjef Kenneth Stokke orienterte og svarte på spørsmål om tertial 1.

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

FPØ - Tilråding/Vedtak:
Formannskapet si tilråding til kommunestyret:

Tertialrapport 1 vert godkjent slik den ligg føre. 

Kommunestyret - Sak 55/2022

KOM - Behandling:
Kommunestyret drøfta saka.



Økonomisjef Kenneth Stokke og kommunedirektør Atle Fasteland svarte på spørsmål. 

Representant Ole Anders Brekkhus, Ap hadde fått permisjon under avrøystinga.

Formannskapet si innstilling vart samrøystes vedteke.

KOM - Tilråding/Vedtak:
Tertialrapport 1 vert godkjent slik den ligg føre. 

Saksopplysningar: 

Kommunedirektøren legg med dette fram tertialrapport 1/2022 for politisk handsaming. 

Tertialrapporten er basert på økonomisk resultat og måloppnåing pr april 2022. Tertialrapporten er 
lagt ved.

Tertialrapporteringa er ein del av den lovpålagt rapporteringa frå kommunedirektøren til 
kommunestyret. I kommunelova § 14-5 står det at «Kommunedirektøren skal minst to ganger i året 
rapportere til kommunestyret eller fylkestinget om utvikling av inntekter og utgifter, samanholdt med 
årsbudsjett».  I Vaksdal Kommune blir tertial 1 lagt fram i mai/juni, tertial 2 i oktober/november og 
tertial 3/årsmelding i samband med behandling av årsrekneskapen for gjeldande år.

Dersom kommunedirektøren ynskjer å endre på budsjettet for gjeldande år vert dette som regel lagt 
til tertial 2. Elles har vi i Vaksdal kommune som oftast ein eigen sak i desember kor det blir gjort 
endringar i både drift og investering.  Dette vil også bli gjort i 2022 og saka kjem til behandling i 
kommunestyret i desember. Det er ikkje tilrådd å gjere endringar i budsjetta utanom desse sakane.

I saka om rapportering pr tertial legg kommunedirektøren ved rapport over finans- og 
gjeldsforvaltninga i kommunen.

Resultatet pr 1 tertial 2022 visar eit meirforbruk. Pandemien har noko av skulda men pr 1 tertial ser 
vi at også inntektene på sentralområdet sviktar. 


